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Datum: 21.5.2021 
 

Z A P I S N I K 

 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je potekala v petek, dne 21. 5. 2021 ob 17.00 uri 
v Volkmerjevem domu kulture, Janežovski Vrh 44. 

Prisotni: Elizabeta Fras, Branko Horvat, Matej Sužnik, Marjan Lozinšek, Andrej Zelenik, Marjan 
Lovrec, Mitja Zelenko, Robert Simonič Anton Žampa, Branko Goričan. 

Opravičeno odstotni: Doroteja Muršec 

Neopravičeno odsotni: / 

Ostali prisotni: Franc Pukšič - župan, Vlasta Tetičkovič-Toplak, Darko Fras, Sonja Mahorič, Metka 
Kajzer, Vesna Marinič – občinska uprava, Robert Rojko – predstavnik PP Ptuj. 

 

Sejo je sklical in vodil Franc Pukšič, župan Občine Destrnik, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji 
in ugotovil, da je prisotnih 10 svetnikov, ena svetnica je svojo odsotnost opravičila. Župan ugotovi, da 
je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen, zato je lahko občinski svet 
nadaljeval z delom in veljavno sprejemal odločitve. Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo 
glasovanje na današnji seji vršilo z dvigom rok. 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji predlog dnevnega reda: 

PREDLOG DNEVNEGA REDA 

1. Pregled in sprejem zapisnika 13. redne seje OS, 
2. Informacija o varnostnih pojavih na območju Občine Destrnik v letu 2020, 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Destrnik za leto 2021, 
4. Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta Občine Destrnik – prva obravnava, 
5. Osnutek (predlog) Odloka o štipendiranju dijakov in študentov v Občini Destrnik – skrajšani 

postopek, 
6. Osnutek (predlog) Odloka o letnega programa športa v Občini Destrnik – skrajšani postopek, 
7. Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičnini parc. št. 716, k.o. Janežovci, 
8. Pobude in vprašanja. 

 
Župan predlaga zamenjavo vrstnega reda točk na dnevnem redu, in sicer se 5. in 6. točka premaknejo 
pred 3. in 4. točko in obratno. Župan poda takšen predlog dnevnega reda na glasovanje.  

Občinski svet Občine Destrnik je soglasno potrdil dnevni red s spremenjenim vrstnim redom točk. Točke 
dnevnega reda se preštevilčijo. 

Ad.1.) Pregled in sprejem zapisnika 13. redne seje občinskega sveta Občine Destrnik 

Župan na kratko povzame vsebino zapisnika 13. redne seje. Ker ni bilo razprave, župan poda predlog 
sklepa na glasovanje 

Sprejme se                                                    SKLEP ŠT. 1 
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»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta z dne 

12.4.2021, v predlaganem besedilu.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Ad.2.) Informacija o varnostnih pojavih na območju Občine Destrnik v letu 2020, 

Robert Rojko, predstavnik policijske postaje članom občinskega sveta poda informacijo o varnostnih 
pojavih na območju Občine Destrnik v letu 2020 ter nekaj statističnih podatkov glede kriminalitete v 
letu 2020. Pove, da so na področju kriminalitete obravnavali 34 kaznivih dejanj, za katere so na državno 
tožilstvo podali kazenske ovadbe. Od teh so preiskali 20, kar pomeni 58,8%. Na področju splošne 
kriminalitete so obravnavali 30 kaznivih dejanj, gospodarske kriminalitete 4 kazniva dejanja. 
Obravnavali so 16 kaznivih dejanj zoper premoženje, od tega 4 kazniva dejanja tatvine, 4 kazniva 
dejanja velike tatvine. Prav tako so obravnavali lahke telesne poškodbe in 3 kazniva dejanja grožnje.  

Glede prometne varnosti pove, da so obravnavali 19 prometnih nesreč na območju občine Destrnik, med 
temi eno s smrtnim izidom. Glavni vzrok nesreč so nepravilna smer vožnje, prilagojena hitrost.  

Župan odpre razpravo. Razpravljali so Branko Goričan in Branko Horvat. 

Branko Goričan opozori na problematiko hitrosti v naselju Placar, pove, da ni večje prisotnosti policije 
in prosi, da se nekaj naredi v tej smeri 

Branka Horvata zanima, glede na to, da je policija kar prisotna, ali se občani odločajo za obisk  policijske 
postaje v času uradnih ur in ali jim je zagotovljena zasebnost? 

Robert Rojko pove, da kar se tiče obiskov, jih več mesecev ni, mogoče jih je v celem letu 15. Pove, da 
ni neke zasebnosti, saj je takrat v sejni sobi in nekdo mora tudi čez celo občino in ga vsi vidijo.  

Župan pove, da se bo občina v določenem času preselila v stare prostore. Pove, da se Občina prijavlja 
na razpis za pogodbenega partnerja pošte, ki bo delovala najkasneje s 1.9. iz novih prostorov. Delovni 
čas pošte bo enak delovniku občinske uprave, celo daljši.  

Po zaključeni razpravi, župan predlaga naslednji sklep: 
 
Sprejme se     SKLEP ŠT. 2 
»Občinski svet Občine Destrnik se je seznanil z Informacijo o varnostnih pojavih na območju Občine 

Destrnik za leto 2020.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Ad.3.)  Osnutek (predlog) Odloka o štipendiranju dijakov in študentov v Občini Destrnik – 
skrajšani postopek 

Župan pove, da je prvič, ko imamo v občini odlok, ker bomo štipendirali tudi dijake.  

Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, socialno, kulturo in društva pove, da je pet štipendij 
namenjenih za dijake in pet štipendij je namenjenih za študente. Osnova za štipendiranje je njihova 
ocena v preteklem šolskem letu, in druge aktivnosti, ki jih študenti in dijaki izvajajo. Na podlagi točk, 
ki jih bodo prejeli, se bo najbolj pridnim in zaslužnim podelilo štipendije. 

Ker ni bilo razprave, župan poda predlog sklepov na glasovanje 
 
Sprejme se                                                    SKLEP ŠT. 3 
Občinski svet Občine Destrnik sprejme osnutek (predlog) Odloka o štipendiranju dijakov in študentov 

Občine Destrnik, po skrajšanem postopku. 
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Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Sprejme se                                                    SKLEP ŠT. 4 
Občinski svet Občine Destrnik sprejme osnutek (predlog) Odloka o štipendiranju dijakov in študentov 

Občine Destrnik, v predloženem besedilu. 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Ad. 4.) Osnutek (predlog) Odloka o letnega programa športa v Občini Destrnik – skrajšani 
postopek 

Župan pove, da je tudi ta odlok potrebno sprejeti pred septembrom in poda besedo predsednici Odbora 
za šolstvo, socialno kulturo in društva.  

Elizabeta Fras pove, da je leta 2017 izšel nov Zakon o športu, ki nalaga občinam, da morajo pripraviti 
odloke. Potrebno je sprejeti odlok, da sploh lahko podelimo društvom sredstva. Osnova za prijavo na 
razpis je sprejem tega odloka, ki je precej obsežen, in je narejen na osnovi zakona. V odboru so ga 
pregledali in tudi predlagajo, da se ta odlok sprejme. 

Župan odpre razpravo. Razpravljal je Robert Simonič, ki pove, da se absolutno strinja s predsednico, 
oziroma njenim poročanjem, saj so aktivnosti v občini potrebne še posebej v času Covida, ko se ljudje 
ne gibljejo. 

Po zaključeni razpravi, župan predlaga naslednja sklepa: 
 
Sprejme se                                                     SKLEP ŠT. 5 
Občinski svet Občine Destrnik sprejme osnutek (predlog) Odloka o sofinanciranju letnega 

programa športa v Občini Destrnik, po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Sprejme se                                                    SKLEP ŠT. 6 
Občinski svet Občine Destrnik sprejme osnutek (predlog) Odloka o sofinanciranju letnega 

programa športa v Občini Destrnik, v predloženem besedilu. 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Ad. 5.) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Destrnik za leto 2021 

Župan pove, da je predlog rebalansa posledica določenih dogodkov, npr. nismo prodali poslovnih 
prostorov, prav tako ni več predviden prihodek od prodaje Zasadov, saj nam je na razpisu za podelitev 
koncesije za dom upokojencev zmanjkalo 4 točke. Intenzivno ukvarjamo s pridobitvijo novega 
investitorja. Sedanji je razdrl pogodbo in zahteval vrnitev sorazmernega dela nadomestila stavbne 
pravice. Ko bo nov razpis,  želimo do takrat sprejeti OPPN in pridobiti gradbeno dovoljenje, saj s tem 
dobimo dodatnih 10 točk. Nekatere investicije imamo, ki so še v teku, na primer vodovod Placar, nekaj 
več zamenjave električnega omrežja. Tudi na to je vezan naš rebalans. Investicije v teku so še: obnova 
Volkmerjevega doma, tri škarpe, gasilski avto, tudi INTERREG projekta si ne želimo zamuditi, 
načrtujemo tudi kolesarke, želimo si tudi izgradnje.  

Zaključujemo še projekt rekreacijska pot, otvoritev bo 22.6. skupaj z baklo, z vsemi udeleženci projekta.  

Župan pojasni, da s 30.6. še vedno ostaja poklicni župan. Pove, da je tudi podžupanova postavka višja, 
saj je od jutra do večera na terenu, zato je njegova nagrada v tem času, ko dela na optiki, višja. 

Župan preda besedo predsedniku Odbora za plan in finance.  
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Marjan Lovrec, predsednik Odbora za plan in finance pove, da je na svoji 10. redni seji predlog rebalansa 
proračuna obravnaval, ga soglasno sprejel in ga predlaga občinskemu svetu sprejetje.  

Župan odpre razpravo. 

V 1. krogu so razpravljali: Elizabeta Fras, Branko Horvat, Matej Sužnik, Andrej Zelenik, Robert 
Simonič 

Elizabeta Fras pove, da so določene postavke so v našem proračunu potrebne, da občina deluje, nekatere 
številke pa preveč bodejo v oči, predvsem skupni znesek plače župana in podžupana 68.000 EUR, nato 
znesek, ki ga plačujemo skupni občinski upravi 94000 EUR.  

Branko Horvat pove, da v resnici štejejo sredstva, ki pridejo na račun občine. Prodaja se vse, kar je 
možno, zato se mogoče ne zadolžujemo v tem trenutku. Pohvali izvajanje OPN. Ne strnja se s 
povišanjem sredstev za 65.000 EUR v staro občinsko stavbo, kjer je vlažno, obstoječih prostorov se še 
ni prodalo, cena te obnove raste iz dneva v dan in je nesmotrna. Strinja se, z navedbami Elizabete Fras, 
da so se sredstva za plače povečale.  

Matej Sužnik, glede objekta Vintarovci 50 je že prej opozoril, da bo ta znesek narastel do te meje za 
koliko se prodajajo novi prostori. Zdi se, da nimamo strategije upravljanja z nepremičninami, in vedno 
ko prodajamo in kupujemo, smo mi vedno v zgubi. Kar se tiče Interreg naj bi bil ta znesek le za baterije, 
sedaj pa se govori še o sončnih celicah, in se boji, da bo ta projekt še dražji. 

Andrej Zelenik, zmotila ga je nagrada županu in podžupanu. Zanima ga, ali je ta znesek povišanja, tudi 
za režijske delavce.   

Robert Simonič pove, da je te investicije nujno potrebno izpeljati do konca, saj so že v teku. Če rebalansa 
ne bi podprli, bo padlo mimo. Ob vseh treh cestah delamo tudi dodatno infrastrukturo, javno 
razsvetljavo. Res je zelo pomembno, da se ta rebalans sprejme, saj moramo zadeve speljati. 

V 2. krogu so razpravljali: Mitja Zelenko, Matej Sužnik, Branko Goričan, Elizabeta Fras, Branko Horvat 
in Robert Simonič. 

Mitja Zelenko, glede tega proračuna je bilo veliko povedanega, bode v oči ta indeks povišanja plač 
župana in podžupana, vendar je pomembno, da se sprejme.  

Mateja Sužnika zanima, ali so se napredovanja zaposlenih zgodila v tem letu, ali so se prej.  

Branka Goričana pove, če gospod Ilešič nima denarja za izplačilo dela poslovne stavbe, ki se je 
prodajala, predlaga, da se odkupijo prostori nazaj, in se iz stare občine naredi stanovanja.  

Elizabeta Fras, pove, da smo se odločili, da bomo imeli novo občino, potem pa zopet ne. Po eni strani 
govorimo o dobrih plačah župana in podžupana, po drugi strani pa g. Goričan naj pripelje investitorja. 
Imamo nizke plače v režijskem obratu, potrebno je nagraditi tiste delavce, ki delajo tudi tam. Strinja se 
z g. Sužnikom, potrebno je, da imamo rebalans sprejet, racionalno in v dobro vseh občanov. 

Branko Horvat spomni, zakaj je bila firma Gradnje ukinjena, ker štirje delavci ne morejo imeti direktorja 
in še računovodkinjo. Pove, da je delavcem potrebno pomagati, da je primerno delovno okolje, primerna 
motivacija, odnos za njih.  

Po zaključeni razpravi, župan poda predlog sklepa na glasovanje: 

Sprejme se                                                     SKLEP ŠT. 7 

 »Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Destrnik za leto 2021, v predlagani vsebini.«  
Sklep sprejet: 6 za 3 proti 
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Sprejme se                                                     SKLEP ŠT. 8 

» Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženje Občine Destrnik za leto 2021, v predlagani vsebini«  
Sklep sprejet: 6 za 3 proti 
 

Ad. 6.). Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta Občine Destrnik – prva obravnava 

Župan na kratko predstavi spremembe in dopolnitve Poslovnika, in sicer se spreminja samo tisto, kar je 
ministrstvo naročilo.  

Robert Simonič, predsednik Statutarno pravne komisije pove, da se je komisija sestala na seji in 
obravnavala poslovnik. Pove, da je bilo potrebno poslovnik uskladiti v skladu z zakonodajo.  

Razpravljala sta Branko Horvat in Matej Sužnik.  

Branko Horvat vpraša, če ostane poslovnik v veljavi, ali so dosedanje seje hranijo? Ali je mogoče te 
posnetke pozneje dobiti.  

Mateja Sužnika, zanima ali se hranijo posnetki zvočni sej?  

Po zaključeni razpravi, župan predlaga naslednji sklepa: 
 
Sprejme se                                                     SKLEP ŠT. 9 

»Občinski svet Občine Destrnik sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Destrnik v prvi obravnavi.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Župan ugotavlja, da v prvi obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb na predlog Sprememb in 
dopolnitev poslovnika, zato poda naslednja sklepa na glasovanje:  
 
Sprejme se                                                     SKLEP ŠT. 10 

»Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Destrnik sprejmejo na isti seji, tako da se prva in druga obravnava predloga  Sprememb 

in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Destrnik združita.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 
Sprejme se                                                     SKLEP ŠT. 11 

»Občinski svet Občine Destrnik sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Destrnik v predlagani vsebini.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

Ad. 7.). Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičnini parc. št. 716, k.o. 
Janežovci 

Vlasta Tetičkovič-Toplak, direktorica občinske uprave pove, da gre za javno dobro na parceli, ki poteka 
izključno do ene hiše, lastniki ostalih parcel imajo dovoz do hiš urejen. Pove, da želimo ukiniti javno 
dobro, zato, da lahko parcela damo v promet. 

Sprejme se                                                    SKLEP ŠT. 12 
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»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na 

nepremičnini parc. št. 716, k.o. Janežovci, v predlagani vsebini.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti 
 

8. Pobude in vprašanja. 

Matej Sužnik, vpraša, zakaj so parkirni prostori v bližini vrtca nenehno zasedeni z avtomobili tujih 
registrskih, je nekaj čez dvajset avtomobilov, ti prostori so namenjeni samo za vrtec. Prosi, če se to 
uredi, da je to namenjeno za vrtec. 

Branko Horvat poda pobuda v zvezi z objektom za upokojencem in sicer se ne more strinjati, da plačajo 
najemnino 5.000 eur, kar je polna tržna najemnina in niso enakopravno obravnavani v primerjavi z 
drugimi društvi, ki niso sami gradili. Poda predlog, da se ta zadeva popravi, da se jim ne dela krivica. 

Andrej Zelenik, zanima ga, kako je s temi sredstvi za vaške odbore? Ali še plačujejo upokojenci še kaj 
zraven.  

Župan, pove glede sredstev za vaške odbore, da je bilo že nekaj pobud za ureditev cestnih ovir.  

Mitja Zelenko, pove, da je lipa v Gomilcih zelo suha in prosi, da se urgira na elektro, da se ne bo zgodila 
nesreča. 

Elizabeta Fras, zanima jo glede optike, kako in kdaj in katera vas bo potekal priklop optike  

Robert Simonič, pove, da je Janežovski Vrh že v celoti pokrit, na Drstelji zaključujemo drugi del, 
naslednje gre proti Lacku, tu je potem je na vrsti še Placar.  

 
Ko je bil dnevni red izčrpan, se je župan zahvalil za sodelovanje. 
 
Seja se je zaključila ob 19:19 
 
 
Zapisala: Vesna Marinič                                                                                                                                              

Franc PUKŠIČ 
župan Občine Destrnik 

 
 

 

 

 

 


